
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-259 

Delnice, 28. studenoga 2016. godine 

 

Z A P I S N I K 

s 259. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 28. studenoga 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Iva Žagar, privremena ravnateljica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Tihana Ljubojević, pedagogica 

Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Alen Udovič, direktor GSC Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik 

GSC Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne 

službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica 

gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Mirna Janeš, Petar Hrg, Zvezdana Jerković, Davorka 

Grgurić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić.  

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Izrada rebalansa proračuna za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Informacija: Vlada RH napravila je prijedlog izmjena i dopuna proračuna kojima je uvrstila 

pomoći za JLS u iznosu od 20 milijuna kuna. Nas ovdje nema, a od JLS Gorskog kotara uvršten 

je Grad Čabar, Grad Vrbovsko i Općina Ravna Gora. 

- Proračun za 2017. godinu je završen i proslijeđen vijećnicima još 15. studenoga 2016. godine. 

U tijeku je izrada dokumenta „Proračun u malom“. 

- Za sjednicu Gradskog vijeća pripremit će se suglasnost za zaduženje za Komunalac. 

- Aktivnosti vezane uz izradu projekta Knjižnice, Lovačke ulice i muzeja. 

- Dobivena je suglasnost za zaduženje od Ministarstva financija koja će se proslijediti HABORU, 

a vezano uz Prolaz HŠ i Trg 138. brigade HV. 

- Uz zadnju plaću u ovoj godini izradit će se godišnji obračun što se tiče poreza i prireza. 

- Isplata za članove Socijalnog vijeća. 

- Potpisivanje ugovora za donaciju za Adventsku bajku s Erste bankom. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Vikend smo proveli u krečenju, danas se to dovršava, čisti se, otvaramo u 11 umjesto u 9 sati. 

- Refundacija štete na stropu od stanova koju pokriva „Jadransko osiguranje“. 

- Aktivnosti vezane uz Delničku adventsku bajku. 

- Novi računalni program traži dosta izmjena, između ostaloga potrebno je izmijeniti iskaznice. 

- Aktivnosti vezane uz E-katalog. 

- Prisustvovanje stručnom usavršavanju na temu: nove tehnologije u radu s djecom i s mladima. 

- Radijska emisija, pričaonica priča, kreativna radionica i radionica kreativnog pisanja. 

 

IVA ŽAGAR 

- U suradnji s vatrogascima orezivat će se lipe uz stadion te grmovi po gradu i u Parku. 

- Grabljenje lišća u Parku kralja Tomislava. 

- Održavanje čistoće na grobljima i javnim površinama. 



- Izdavanje faktura za knjigovodstvene usluge, čišćenje i održavanje zgrada te faktura za sajam. 

- Priprema sastanka s djelatnicima. 

- Priprema dokumentacije za natječaj za izgradnju dječjeg igrališta. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Uređenje vanjskih prostora prije zime te čišćenje uređaja i priprema za zimu. 

- Orezivanje lipa. 

- Vikendom dovozimo konja za advent. 

 

ALEN UDOVIČ 

- Na Platku je obavljen tehnički pregled žičara, sve je u redu i očekuje se nastavak rada žičara. 

- Redovne aktivnosti na zimskoj sezoni. 

- U Delnicama je u tijeku natječaj za čistačicu jer jedna djelatnica odlazi u mirovinu. 

- U četvrtak započinje stvaranje leda na klizalištu. 

- Održat će se tiskovna konferencija vezano uz najavu događanjaObavijest – na platku završen 

tehnički pregled žičara, sve je u redu i očekuje se nastavak rada žičara. Redovne aktivnosti na 

zimskoj sezoni 

- U delnicaa u tijeku natječaj za čistačicu jer jedna odlazi u mirovinu 

- Počinjemo u četvrtak sa stvaranjem leda na klizalištu. 

- U četvrtak tiskovna vezano za najavu događaja, prvenstveno hokejaške utakmice između 

Hrvatske i Srbije. 

- Izrada financijskih izvješća. 

- Održat će se sjednica Nadzornog odbora GSC. 

- Danas dolaze montažne tribine za klizalište. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Za radove na Prolazu HŠ dobivena je suglasnost Ministarstva financija, očekuje se još 

suglasnost HABOR-a. Zbog zime ove godine radovi neće biti realizirani nego se prolongiraju 

za proljeće iduće godine. U tijeku je izrada odluke o produženju roka. 

- Objava DPU poslana je u Novi list, na stranice ministarstva, Zavodu za prostorno planiranje 

rijeka. Danas se šalju obavijesti javno pravnim tijelima. Javna rasprava traje od 5-19. prosinca, 

javno izlaganje bit će 14. 12. 2016. godine. 

- Održat će se sastanak s g. Kraljevićem zbog rješavanja imovinsko pravnih odnosa njega i Lidla. 

- Održat će se sastanak s odvjetnikom Pintarom vezano uz sudski proces s „Beton – Lučko“ 

(klizalište). 

- Suradnja na projektima koji se prijavljuju za EU sredstva. 

- Priprema materijala za sjednicu Gradskog vijeća: rebalans, proračun, strateški program, 

strategija upravljanja imovinom, odluka o prodaji stana u Lujzinskoj (ukoliko se stigne 

pripremiti) 

- Priprema novog ugovora o najmu stana u Crnom Lugu. 

- Naručena je izrada energetskog certifikata objekta Hidroelektre. 

- Izdavanje rješenja za komunalnu naknadu. 

- Prometno redarstvo. 

- Provjera kamera na javnim površinama. 

- Policiji je prijavljena šteta nastala na ormariću za struju kod sjednice u Parku. Povratnu 

informaciju o počinitelju nismo dobili. Gradonačelnik je zatražio da se ormarić hitno sanira da 

se ne bi dogodila nesreća. 

- Sporazum vezan uz donaciju J. Majnaric odobrio je gospodin Pleše. Sredstva će se dostaviti na 

poseban konto. 

- Sa zamjenicom će se definirati status volontera. 

- Proučavanje ugovora i prijedloga Općine Kostel za sudjelovanje na projektu EU. Radi se o 

načelnoj podršci. 

 

 

 



 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Otvaranje ponuda na natječaj za sječu na panju u Lučicama i na V1. 

- Rješenja o upisu vlasništva Palfingera na zemljištu. Danas se predaje prijedlog za upis 

zabilježbe zabrane raspolaganja. 

- Odjava iz sustava MIO preostalih osoba na javnim radovima i stručnom osposobljavanju. 

- Rad na odlukama za sjednicu Gradskog vijeća. 

- DUUDI će se uputiti dopis za izdvajanje iz šumsko gospodarske osnove dvije čestice u PZ 

Kendar. 

- Priprema obrazloženja za odluke o stipendiranju. 

- Prikupljanje materijala i slaganje dnevnog reda sjednice Gradskog vijeća. 

- Izrada rješenja prema zahtjevima za produljenje rada ugostiteljskih objekata. 

- Organiziranje radionice vezano na pravo na pristup informacijama i savjetovanje sa 

zainteresiranom javnošću. 

- Rad na zaštiti na radu. 

 

 

 

Dovršeno u 8,30 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 

 


